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Abstract (en)
The invention relates to a filler material for arranging in distance profiles of insulating glazings, consisting of a flexible tube of air- and water vapour-
permeable material in which a particulate adsorption material is accommodated, characterised by tubular zones (4) filled with adsorption material (6)
and empty tubular zones (5) which are placed together in a row and separated from one another by means of flat seams (7). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Füllmaterial (1) zur Anordnung in Distanzprofilen von Isolierverglasungen, bestehend aus einem flexiblen Schlauch (2) aus
luft- und wasserdampfdurchlässigem Material, in dem ein teilchenförmiges Adsorptionsmaterial (6) aufgenommen ist, gekennzeichnet durch mit
Adsorptionsmaterial (6) gefüllte Schlauchbereiche (4) und leere Schlauchbereiche (5), die aneinandergereiht und durch Flachnähte (7) voneinander
getrennt angeordnet sind.
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